
 

 

 
Beantwoording vragen uit de raadscommissie 

 
Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-739878 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 14-9 agendapunt 8.1 Omgevingsvisie 
Agenda voor de Toekomst 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 september 2023 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Portefeuillehouder Jeroen Broeders  

Afdeling Ruimte 

 

Inleiding 

Ik heb het onderwerp op 14 sept al aangekaart in meningvormende zin maar toen was er geen gelegenheid voor 

een antwoord door de wethouder. Graag een verklaring hiervan  voordat de raad het stuk vaststelt en daarmee 

op dit ene punt iets wenst waarvan niet duidelijk is waar het op slaat. Het staat onder 3.9 over de A7. Bij 

Opgaven staat daar “dat we voor fietsers en wandelaars de barrierewerking van deze snelweg zo mogelijk willen 

verminderen“. 

 

1.  Waar doelt dit op? Verklaren we hiermee een tunnel onder de A7 door te willen? Of een 

brug er overheen? Dit lijkt ons een onhaalbare gedachte. Er staat wel “zo mogelijk” 

maar het realiteitsgehalte is zo ver weg dat wij ons afvragen of het zin heeft deze 

opgave op te nemen. Of wordt hier iets heel anders bedoeld? 

antwoord  Door het op deze wijze te benoemen als opgave in de Agenda voor de Toekomst, wordt 

de barrièrewerking van de A7 die het heeft voor fietsers en wandelaars duidelijk. Met 

een tunnel of brug zou deze barrière worden weggenomen. Het verminderen van de 

barrièrewerking kan ook, misschien realistischer, gerealiseerd worden door ingrepen, 

aanpassingen of verbeteringen in de zone rondom de A7, waardoor de bestaande 

doorkruisingen van de A7 verbeterd worden.   

 


